

**KING ဝေကာဠိ အိမ္ဗားရမ္းမးဆိုဠာ ပံပိုးဝေထာကံမး**

အကူအညီလိုအပ်ကိစ္စဝေသာ အိမ္ဗားတိုငးအား ဝေထာကံမးဝေပးရန္တတြက ရန္တဝေငြ မရွိဝေပ။

အိမ္ဗားဆိုဠာ အရည္အံးငးပုပည္မိမးမးဝေဖာကာငး ဤပံပိုးဝေထာကံမးအား က်းဝေသလကံရ်းဝိငည္ အာမခံဝေပးထားပုခငး မရွိဝေပ။

**အစီအစဉ္ ပုခံဝိငးလုလာခ်က -**

တတြမးဝးဝိငမ္ အိမ္ဗာဝေထာငုအမးအုဟးအတြက အလံ့ငုမန ဝနဝေဆာငးဝေပးဝိငရန္တတြက King ဝေကာဠိအေနးဝငး အမးမိးဝေသာ ခ်းကပဝေဆာငြကးနညးလမးမးကို အသံဝးပုဝိသြားမည ပုဖစ္ည။ အိမ္ဗားရမ္းမးဆိုဠာ ပံပိုးဝေထာကံမး အစီအစဉ္ အရည္အံးငးပုပည္မိဝေသာ အိမ္ဗားမးအတြက အခိေဝေသာ ဖာကီးမးသည္ လုဝေခအိမ္ ဝေပုမရွငြ်း ဝးဝငး စကံ့ထုတ ဝေခအိမ္ပုခံဝးမးတို ကို အလံဝးအရငး ဝေပးဝေခမးပံပုစံအားပုဖငး ဝေပးဝေခပးသြားမည ပုဖစ္ည။ ထို အုပ ဝေကာဠိအေနးဝငး ထိကံစမးမးလုပနးစဉ္တစ္စု ပံပိုးဝေထာကံမးအတြက အရည္အံးငးပုပည္မိဝေသာ အိမ္ဗားမး၏ ဝေပုမရွငြ်းထံသို အိမ္ဗားဆိုဠာ ပံပိုးဝေထာကံမးမးအားလညး ပုဖနးဝေဆာငြကြားမည ပုဖစ္ည။ King ဝေကာဠိအတြငးရ် အကူအညီလိုအပး အုမငးမးဆံဝးဝေသာ ဧရိယာမးအတြက အခိကထားပုပီး ရန္တဝေငြအား အသံဝးပုဝိသြားမည ပုဖစ္ည။ အစီအစဉ္ အုပည္အဝ စတစီမံလည္တိုစ် သံဝးပတ္တဖာကာတြ King ဝေကာဠိအေနးဝငး အစီအစဉ္ ရ်အုပုအစဉ္မး၏ လိုအပ်ကံး၊ ထို အုပ ငုအစီအစဉ္၏ ရ်လုယံကံး ဝးဝငး ပနးတိုငးတို ပုဖငး ပုပည္မိကိုက္ခိမးရွ်ဝေဖာကာငး ဝေသခံဝေစရန္တတြက ငုဝနဝေဆာငးဝေပးလ်ကိစ္စဝေသာ အိမ္ဗာဝေထာငုမး၏ အေပုခအေနးအား ပုပည္ညကည္ရးစစဝေဆးသြားမည ပုဖစ္ည။

**အိမ္ဗားဆိုဠာ အရည္အံးငးပုပည္မိမး -** အိမ္ဗားမးသည ဝေအာကံမးပုပပါ အရည္အံးငးပုပည္မိမးဆိုဠာ သတ္တဝ်ကံ ဝးဝစ္စုစလံဝးပုဖငး ပုပည္မိကိုက္ခိမးရွ်ရမည ပုဖစ္ည -

1. လြန္းသည္ ရက 60 ကာလအတြငး ဧရိယာအလိုက အလယ္လတ ဝငငြသတ္တဝ်ကံ၏ 50% သိုမဟုတ ငုအာကံ ဝငငြရွ်သမး၊ ဝးဝငး
2. အနညးဆံဝး တစ္စ အိမ္ဗားရမ္းမးအား မေပးဝေခရေသးသူမး သိုမဟုတ မတ္တ 1 ရက၊ 2020 ကတညးကစတငုပီး ဝေပးဝေခရ်ခငးမရွိဝေသးသူမး

ထို အုပ အိမ္ဗားမးသည ဝေအာကံမးပုပပါ သတ္တဝ်ကံးထဲမ္ တစ္စ သိုမဟုတ တစ္စမကျဖငး ပုပည္မိကိုက္ခိမးရွ်ရမည ပုဖစ္ည။

1. အိမ့်ဗားဆိုညာ ဝန္တုပဝန္တီးပုဖစ္စ; - အိမ့်ဗားရမုးခအား ပေးဝေခရန္တုတြက္ကာ လက္ခိ လစာဝငဒေငြဏ် 50% သိုမဟုတု အထက္ကား လိုအပုခေနလိုက်သည။
2. အျားသုမ်း၏အိမ့်ဖြေ ယာယီခေထိုဒ်ချရငး/အခနးမေခေထိုဒ်ချရငး အစရိသည။ အေတြုအဟုကံိမ်း အပါအဝင လွန္းေသာ ငါးဝန္တုကာလအတြငး ယခင အိမ့်ေချရမဲပုဖစ္စုမ်း။
3. လွန္းေသာ ခုးဝန္တုးဝန္တုကာလအတြငး ခေအိမ့် ဝးဝန္တုတံရဖူးသည။ ခေနကုေဟုကားသမိုငးရိသ။
4. အိမ့်ေထာငြုဝင၏ လုမ်းဝိတိုငးရငးသား၊ လိဝ္တမ်းအိစား၊ လိဝ္တံယုခ်ကု သိုမဟုတု ဘာသာေရးသံယုခ်ကု အစရိသည။ အတြကုေဟုကား အိမ့်ခေထိုဒ်ဆိုညာ ဝေးဝတဒ်ယုဂ်ရသုမ်း။
5. CDC အရ ပုပဒးဝနးေသာ ဖားနာမက်နးးပုဖစ္စ; အးဝိရာယုပုဖစ္စးဝိုငးေချေ ပုမဒးမားသုမ်း (အသကု 62 ဝးဝတ သိုမဟုတု ငအထက္ကား၊ ငုးဝိခေေသာ ဝေရာဂါအခံရိသုမ်း)။
6. အိမ့်ေထာငြုဝငစုးစီးစီး၏ မသန္တုမးမး။ ဤတြင အရကုေသစာ သိုမဟုတု ဝေဆးဝါး ဖြဲလနးမးေဟုကား ခ်ပိုတဲအားနညးမးမး။ စိတုဏှရရိေသာ ပုဖစ္စုပီး စိတုစီးမး မုမမ့မး သိုမဟုတု စီးေဝးဝတက္ခိနိက္ခဏှရရိမး အစရိသည။ အပါအဝင ရပိုငးဆိုညာ၊ ဖြို ပုဖိးတိုးတကွးပိုငးဆိုညာ၊ စိတုငးဆိုညာ သိုမဟုတု စိတုစားခ်ကွိငးဆိုညာ ခ်ပိုတဲအားနညးမးမး ပါဝငည။ HIV/AIDS ရိသည။ ပုဂါလိစုးစီးအား မသန္တုမးတစုးအျဖစ သတုတုေပသည။

**ေပျမရန္တုညာ သတုတုက္ခညးကမးမး -**

ရန္တုေငြေထာက္ခမးအား လက္ခိရယုရန္တုတြက္ကာ သတုတုက္ခညးမံးတစုအေနးဝးဝတ ေပျမပိုငးအေနးဝးဝ အောက်ေဟုပုပပါတို၊ အား သေဘာတုလိုက္ခဏှရမည ပုဖစ္စည -

1. ပါဝငက္ခိငးေနေသာ အိမ့်ဗား၏ ကိုယွား - (a) သံုးလစာအတြကု စုစေပါငး သက္ခိညာ အိမ့်ဗားရမုးခ၏ 80% အားပုဖစ္စေ၊ သိုမဟုတု (b) သံုးလစာအတြကု ဝေ်းကြက္ခတြငး မွဲေေသာ အိမ့်ဗားရမုးခအားပုဖစ္စေ ငတို၊ ဝန္တုးမိ တစုရထကု ပိုနညးေသားနးထားပုဖစ္စ အိမ့်ဗားရမုးခဆိုညာ ပံပီးေထာက္ခမး သံုးလစာအား လက္ခိရမည ပုဖစ္စည။ သံုးလထက္ခိပီး အိမ့်ဗားမု အေဟုကြးတင်န့ေနေသာ အိမ့်ဗားခေအေဟုကြးမး မန္တုမိကိုမု ခြငးလးတုပေးရမည ပုဖစ္စည။ အကယု၍ အိမ့်ဗားရမုးခေအေဟုကြးသည သံုးလစာေအောက်ပုဖစ္စေ၊ သတုတုက္ခတိုဝိ ပေးဝေခရန္တုေနေသညး၊ ဝးဝတ ဝိေလ 2020 ထက္ခိကားလွန်ေသာ သံုးလစာအထိ အနာဂါတု အိမ့်ဗားရမုးခတို၊ အတြကု ပံပီးေထာက္ခမးအား ပေးဝေခေကာငး ပေးဝေခေပးြားမည ပုဖစ္စည။

2. မလ္လာ 31 ရက်၊ 2021 အထိ အေဗုကာင်းအရင်းခိုင်မမ်းမရှိဘဲ ပါဝင်ကြိုငှာသော အိမ္မား၏ အိမ္မားကာလ သက္ကမူးတိုးမးအား ဖ်က္ကိမူးပျခင်း သို့မဟုတ် ပျခင်းဆန့်ပျခင်းမား မျီလုပေပ။
3. ဤအစီအစဉ်ပျဖင့် ဝေထာကွံပေးထားသော လက္ကိအိမ္မား(မား) အေပင့် အိမ္မားခတိုးပျမင့်မးမားအား မလ္လာ 31 ရက်၊ 2021 အထိ မျီလုပေပ။

**အကယု၍ အိမ္မားသည့် အရညှိခင်းပျညှိမိပျခင်း မရှိလင့်၊ ထိုမျပင့်/သို့မဟုတ် အကယု၍ ဝေပျမရူဠစဉ်းသည့် ဤသက္ကိမ္မားအား သေဘာတူလက္ကိပျခင်း မရှိလင့် အိမ္မားဝေထာဠအတြက ဝနံဆေးဠဝေထာကွံပေးမည့် မဟုတ်ပေ။**

**အိမ္မားရမူးမးဆိုဠ ပံပိုးဝေထာကွံမးအား စိတုဝဠားဗုကာသည့် အိမ္မားမား**

အကယု၍ သည့် အရညှိခင်းပျညှိမိမိဆိုဠ ကန့်သက္ကိမ္မားပျဖင့် ပျညှိမိကိုက္ကိမးရှိလင့် [ကျေလွံကူးတဝေထာဠ](#) ပျညှိမိပျခင်းအားပျဖင့် King ဝေထာဠ၏ အိမ္မားရမူးမးဆိုဠ ပံပိုးဝေထာကွံမးအစီအစဉ်ပေ စိတုဝဠားဝေဗုကာင်း တငြင်းပေးပါ။ **ဤစာရိက္ခာတမူးသည့် ဝေလွံကူးတဝေထာဠ မဟုတ်ပေ။** အပတူဠ ထိကံစမူးမးအားပျဖင့် အိမ္မားမားအား ဝေရမ်းယံပေးဠားမည့် ပျဖည့်။ ထိကံစမူးမးအား စက္ကဠာလ 14 ရက်၊ 2020 တြင့် စတင်ဆေးငြိမည့် ပျဖည့်။ အကယု၍ သည့် ထိကံစမူးမး၍ ဝေရမ်းယံရလင့် ဝေလွံကူးတအား သင့် ပျညှိမိပျခင်း အကူအညီပေးမည့်ပျဖည့်။ ရဲဠာအဖြေအစဉ်း အေပျခင်သော အဖြေအစဉ်းတစူမ့ သင့်အား ဆကြိယာမည့် ပျဖည့်။

အကယု၍ ထိကံစမူးမးမ့တစူမ့ သင့် ဝေရမ်းယံပျခင်း မရှိသည့်တိုင် သည့် စိတုဝဠားလံကိုသော အိမ္မားအုပူအတြင်း ဆက္ကက ကံနို့ဝေမည့် ပျဖစုပျပီး၊ ရန့်ဝေငြမ်းအား အားလံင်းအသံင်းပျီပျီဠားသည့်အထိ ဝေဠာက္ကိ ဝေဆေးငြိမည့်ပျဖစုသော ထိကံစမူးမးမားအတြက သင့် ဆက္ကက အရညှိခင်းပျညှိမိဝေမည့် ပျဖည့်။ ဝေရမ်းယံပျခင်းမရှိသော အိမ္မားမားသည့် စက္ကဠာလ 14 ရက်၊ 2020 **အထိ** ဝေဠာဗုကာဝေန့်တိုင်းတြင့် ငုတို့၏ အေပျခအေအား အသိပေးအေဗုကာင်းဗုကာင်းသော အိမ္မားလွှစုစေဠား လက္ကိရရှိမည့် ပျဖည့်။

**အကယု၍ သင့်၏ ဝေပျမရူဠသည့် ဝေပျမရူဠဠာ သက္ကိမ္မားမံးအေပင့် သေဘာတူလက္ကိပျခင်း မရှိပါကမူ သည့် အရညှိခင်းပျညှိမိမိဆိုဠ ကန့်သက္ကိမ္မားပျဖင့် ပျညှိမိကိုက္ကိပျပီး၊ ထိကံစမူးမး၍ ဝေရမ်းယံရသည့်တိုင် သင့်အိမ္မားဝေထာဠအား ဤအစီအစဉ် ဝနံဆေးဠပေးအဖြားမည့် မဟုတ်ပေ။**

အိမ်ထောင်စုတစ်စုလွန် တစ်စုကိစ္စကို ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးတင်စားအပ်ပြီး ရှိပါက အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အချက်အလက်များကို ဖြည့်စွက်ပေးရမည်။

အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းများ အားဖြင့် သင့်၏ ပံ့ပိုးထောက်ခံမှု၊ လက်တွေ့ရရှိနိုင်ခြင်းအားဖြင့် အခြေအလမ်း  
တိုးတက်မှုအား မဟုတ်ပေ။ ထို့ပြင် လုပ်ငန်းစဉ်အား အခြေအလမ်းအားဖြင့်  
ဖွဲ့စည်းပေးနိုင်ပါသည်။

မေးမြန်းရန်ရှိပါသလား။ ဆက်သွယ်ရန် - [CommerceRAgrant@kingcounty.gov](mailto:CommerceRAgrant@kingcounty.gov)